



## Your Effort in School Community Wellbeing is Influential

### Esteemed members of our Well-being Committee,

As we start the second semester today, I stand before you not just as a principal, but as a fellow advocate for the well-being of our school community. It is with immense gratitude and respect that I address you, the dedicated individuals who have tirelessly worked to support the holistic well-being of our students, staff, and parents.

Your commitment to creating a nurturing and supportive environment in our school has not gone unnoticed. The initiatives you have spearheaded – from mental health workshops to wellness programs, and support networks for parents – have been pivotal in fostering a culture of care and empathy within our school.

To our teachers and staff on the committee, your understanding of the unique pressures faced by our educators and your efforts to provide them with resources and support systems is commendable. You have helped create an environment where our staff feel valued, heard, and cared for, which in turn, enhances their ability to nurture our students.

To the parents in our committee, your insights and dedication have been invaluable. You've bridged the gap between home and school, ensuring that our efforts extend into the homes of our students, creating a consistent and supportive environment for their growth and well-being.

And to our student representatives, your courage and initiative in voicing the needs and concerns of your peers have been instrumental in shaping our policies and programs. You have reminded us that at the heart of our endeavors are the students themselves, and their voice is critical in our decision-making process.

Together, you have all played a crucial role in not just addressing the immediate needs of our community, but also in laying the groundwork for a sustainable approach to well-being that will benefit our school for years to come.

As we move forward, I want you to know that your efforts are deeply appreciated. The time, energy, and compassion you have invested are the driving forces behind the positive changes we see in our school community. You have shown that by working together, we can create an environment where every member of our community thrives.

In closing, I want to extend my heartfelt thanks to each one of you. Let us continue to work hand in hand, with empathy and dedication, to ensure that the well-being of our students, staff, and parents remains at the forefront of all we do.

Thank you for your outstanding service and commitment. You are making a difference, and for that, we are all grateful.

**Dr. Akram Zayour**

**Superintendent**

**Dubai International Private School**

## جهودكم في جودة الحياة في المدرسة مهمة وفاعلة

### أعضاء لجنة جودة الحياة في المدرسة الكرام،

بينما نبدأ الفصل الدراسي الثاني اليوم، أفف أمامكم ليس فقط كمدير، ولكن كزميل مدافع عن رفاهية مجتمع مدرستنا. مع عظيم الامتنان والاحترام أتوجه إليكم، الأفراد المتفانين الذين عملوا بلا كلل لدعم جودة الحياة في المدرسة لطلابنا والموظفين وأولياء الأمور.

إن التزامكم بخلق بيئة رعاية وداعمة في مدرستنا لم يمر دون أن يلاحظه أحد. لقد كانت المبادرات التي قدمتموها - بدءاً من ورش عمل الصحة العقلية إلى برامج العافية وشبكات الدعم لأولياء الأمور - محورية في تعزيز ثقافة الرعاية والتعاطف داخل مدرستنا.

وبالنسبة لمعلمينا وموظفينا في اللجنة، فإن فهمكم للضغوط الفريدة التي يواجهها معلمونا وجهودكم لتزويدهم بالموارد وأنظمة الدعم أمر يستحق الثناء. لقد ساعدتم في خلق بيئة يشعر فيها موظفونا بالتقدير والاحترام والاهتمام، مما يعزز بدوره قدرتهم على رعاية طلابنا.

إلى أولياء الأمور في لجنتنا، كانت أفكاركم وتفانيكم لا تقدر بثمن. لقد قمتم بسد الفجوة بين المنزل والمدرسة، مما يضمن امتداد جهودنا إلى منازل طلابنا، مما يخلق بيئة متسقة وداعمة لنموهم ورفاهيتهم.

وبالنسبة لممثلي الطلاب لدينا، فإن شجاعتكم ومبادرتكم في التعبير عن احتياجات واهتمامات زملائكم كان لها دور فعال في تشكيل سياساتنا وبرامجنا. لقد ذكرتنا بأن الطلاب أنفسهم هم في قلب مساعيها، وأن صوتهم مهم في عملية صنع القرار لدينا.

لقد لعبتم دوراً حاسماً ليس فقط في تلبية الاحتياجات الفورية لمجتمعنا، ولكن أيضاً في وضع الأساس لنهج مستدام لتحقيق الرفاهية الذي سيفيد مدرستنا لسنوات قادمة.

وبينما نمضي قدماً، أريدكم أن تعلموا أن جهودكم محل تقدير عميق. إن الوقت والطاقة والتعاطف الذي استثمرتموه هي القوى الدافعة وراء التغييرات الإيجابية التي نراها في مجتمعنا المدرسي. لقد أظهرتم أنه من خلال العمل معاً، يمكننا خلق بيئة يزدهر فيها كل عضو في مجتمعنا.

وعليه أود أن أتقدم بالشكر الجزيل لكل فرد منكم. دعونا نواصل العمل يدًا بيد، بتعاطف وتفاني، لضمان بقاء رفاهية طلابنا وموظفينا وأولياء الأمور في طليعة كل ما نقوم به.

شكراً لكم على خدماتكم المتميزة والتزامكم. أنتم تصنعون الفارق، ولهذا نحن جميعاً ممتنون.

**د. أكرم زيعور**

**مدير مدرسة دبي الدولية**